

**INFORMACJA DOTYCZĄCA WYSOKOŚCI SKŁADKI CZŁONKOWSKIEJ NA RZECZ SAMORZĄDU
ZAWODOWEGO PIEŁĘGNIAREK I POŁOŻNYCH**

OD 01 STYCZNIA 2026 ROKU

Przypominamy, że wysokość składki członkowskiej na rzecz samorządu zawodowego pielęgniarek i położnych jest jednolita dla wszystkich bez względu na formę zatrudnienia i wynosi 1 % przeciętnego wynagrodzenia w gospodarce narodowej w poprzednim roku kalendarzowym ogłoszonego pod koniec stycznia każdego roku przez Prezesa GUS w Dzienniku Urzędowym (zaokrąglona do pełnego złotego).

W związku z powyższym po ukazaniu się obwieszczenia Prezesa GUS w ostatnim tygodniu stycznia 2026 r. OIPiP w Poznaniu przekaże informację o wyliczonej nowej miesięcznej składce członkowskiej, która będzie obowiązywała przez cały 2026 rok.

Informacja zostanie zamieszczona na stronie internetowej OIPiP w Poznaniu oraz na profilach OIPiP w Poznaniu w mediach społecznościowych.

Przypominamy, że składki członkowskie na rzecz samorządu zawodowego pielęgniarek i położnych zgodnie z obowiązującymi przepisami należy opłacać do 15 dnia każdego miesiąca za miesiąc poprzedni, dlatego opłacenia składki za styczeń 2026 r. można dokonać do 15.02.2026r.

Prosimy powyższe informacje uwzględnić przy opłacaniu składek w nowym roku.

W razie jakichkolwiek wątpliwości co do stanu indywidualnego konta opłacania składek członkowskich na rzecz OIPiP w Poznaniu można kontaktować się z działem księgowości.